
Memo technische vragen ICT middelen

Aanleiding
Bij de behandeling van de tweede begrotingswijziging in de commissie bestuur van 18 september 
jl. en in de Provinciale Statenvergadering van 2 oktober jl. zijn verschillende vragen gesteld over 
de aanschaf en vervanging van ICT middelen en de financiële verwerking hiervan in de begroting. 
Gedeputeerde Staten hebben toegezegd om de gestelde vragen schriftelijk te beantwoorden voor 
de behandeling van de begroting 2024 in de commissie bestuur. 

Vraag: Waarom zijn de middelen voor de Statenleden niet aan de voorkant opgenomen in de 
Begroting, dit was toch aan de voorkant bekend?
Antwoord: Het klopt dat op voorhand bekend is dat er middelen voor Statenleden uitgegeven 
zullen worden in het verkiezingsjaar. Deze middelen zijn daarvoor in de reserve bedrijfsvoering 
gestald. De onttrekking uit die reserve wordt pas opgenomen in de begroting op het moment dat 
duidelijk is hoeveel de uitgaven precies bedragen. De onttrekking is dus bewust pas opgenomen 
in de begrotingswijziging maar waren reeds beschikbaar in de reserve.

Vraag: Hoe gaan we om met afschrijving en activering van ICT-middelen?
Antwoord: Het afschrijvingsbeleid van de provincie Noord-Holland is vastgelegd in de financiële 
verordening provincie Noord-Holland 2021. In deze verordening is het volgende opgenomen over 
de administratief technische afschrijvingen van ICT middelen:

• Artikel 3.2 lid 2: 
- ICT investeringen in bekabeling en verbindingen worden afgeschreven in 10 jaar
- ICT investeringen in overige ICT middelen worden afgeschreven in 3 jaar

Over de ondergrens voor het actveren van investeringen in algemeenheid is het volgende 
opgenomen in de financiële verordening:

• Artikel 3.2 lid 3a.:
Investeringen met een verkrijgings- of vervaardigingsprijs in elk geval groter dan 
€ 500.000 worden geactiveerd;

Op dit moment worden ICT middelen met een verkrijgings- of vervaardigingsprijs kleiner dan 
€ 500.000 op basis van deze bepaling niet geactiveerd op de balans en dus niet via kapitaallasten 
afgeschreven in de begroting. De kosten worden meteen bij aanschaf als last genomen in het 
betreffende jaar. Bij het begroten van de betreffende investeringen wordt rekening gehouden met 
een bepaalde levensduur van de apparatuur en de vervangingskosten worden gedekt uit de 
egalisatiereserve bedrijfsvoering. Bij het opstellen van het bestedingsplan voor de reserve 
bedrijfsvoering en het bepalen van de benodigde stortingen en onttrekkingen wordt hiermee 
rekening gehouden.



Vraag: Is het mogelijk de termijnen voor afschrijving van telefoons (en laptops en andere 
middelen), te verlengen en wat is daarvoor nodig? 
Antwoord:
We zijn er bij de beantwoording van deze vraag, gezien de context van waaruit deze gesteld is, 
vanuit gegaan dat de technische afschrijvingsduur (hoe lang gaan de telefoons daadwerkelijk 
gebruikt worden voor deze vervangen worden) bedoeld is en niet de administratieve afschrijving 
waar het in bovenstaande vraag over ging.  

Op dit moment zijn de termijnen die de provincie hanteert op basis waarvan we Fujitsu vragen om 
apparatuur te vervangen gebaseerd op de ervaring die wij hebben met de levensduur van ICT 
apparatuur uit het verleden. Hierbij zien we dat laptops na 5 jaar behoorlijk ‘op’ zijn: ze worden 
traag en vertonen steeds meer gebreken. Drie jaar is voor de vervanging van telefoons op dit 
moment ook een goede termijn, al zien we dat de laatste 2-3 jaar Iphones en Samsungs wat 
sterker lijken te worden en dus mogelijk langer mee zouden kunnen gaan. Om te bepalen of ze 
ook een vierde jaar mee kunnen gaan, is eerst nader onderzoek nodig. 


